
Stimati Colegi, 
 
Imi permit sa salut pe aceasta cale  si sa va urez revenire usoara la activitatea curenta! 
Vreau sa va spun ca pe langa numeroasele stiri false transmise fara discernamant in perioda 
actuala  un loc deosebit il ocupa propagarea Covid prin retelele 5G!!!. 
Am primit si intrebari justificate, transmise telefonic sau pe e-mail pentru a afla cum vede 
Asociatia noastra aceasta chestiune si mai ales ce intreprinde. Am raspuns, dar nu cred ca o 
singura voce poate avea impactul asteptat in toate mediile. Mi-am amintit ca tot asa s-a intamplat 
la introducerea retelelor 3 si 4G cand ACER s-a putut implica nu numai prin publicatii dar si prin 
masuratori. 
 
Intrucat 5G in Romania foloseste in prezent frecventele uzuale pana la 6 GHz, consider ca pentru 
moment nu sunt nici un fel de probleme. 
Totusi, consider ca ACER impreuna cu ANCOM si IEEE Chapter EMC-Romania ar trebui sa se 
implice in informarea publica autorizata a cetatenilor romani asupra acestei provocari. 
Ca prima actiune am creiat pe site-ul ACER un buton 5G pe care ar trebui sa-l populam cu 
informatii proprii si  din literatura iar la Simpozionul CEM pe care ICPE-CA ar dori sa-l tina, 
poate, in noembrie a.c., sa avem un Workshop 5G! 
 
Va transmit aceasta informare preliminara cu rugamintea de-a o face cunoscuta colegilor din 
locatia Dvs. si in asteptarea punctului Dvs de vedere. 
 
Cu cele mai alese ganduri, 
Andrei Marinescu 
 


